
Protokół Nr XXXIV 

z obrad XXXIV sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 26 maja 2009 r. 

 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz.1000 w Urzędzie Gminy w Pabianicach.  

Na ustawowy stan  Rady Gminy Pabianice 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych, 
nieobecna  radna  J. Józefczyk i radny A. Jaksa. 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

Ponadto w  sesji uczestniczyli: dyrektorzy szkół z terenu gminy Pabianice, przedstawiciele 
Związków Nauczycielstwa Polskiego z terenu Gminy Pabianice  – lista obecności stanowi zał. 
nr 2 do niniejszego protokołu, Wójt Gminy H. Gajda, W-ce Wójt E. Adamczyk, Skarbnik 
Gminy M. Nowicka, Sekretarz  Gminy J. Słubik,    sołtysi gminy Pabianice obecni  zgodnie z 
załączoną  listą obecności stanowiącą zał. nr 3 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 1  

 

Obrady XXXIII sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel, witając wszystkich 
przybyłych. 

 

Ad. pkt. 2  

 

Protokół z XXXIII sesji został przyjęty bez uwag i poprawek w głosowaniu  jednomyślnym.  

 

Ad. pkt. 3 

 

Proponowany porządek obrad XXXIV sesji został  przyjęty przez radnych w głosowaniu 
13 głosami, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i przedstawia się 
w sposób zapisany poniŜej.  

1. Otwarcie obrad XXXIV sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  XXXIII sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami. 

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami.  

7. Informacja Wójta Gminy Pabianice o planowanych rozwiązaniach związanych 
z reorganizacją szkół oraz administracji i obsługi księgowej w szkołach. 

8. Informacja na temat organizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy przez 
jednostki organizacyjne gminy oraz organizacje pozarządowe. 
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9. PrzedłoŜenie sprawozdania z realizacji planu gospodarki odpadami za lata 2007 -2008. 

10. Interpelacje radnych.  

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. zmiany Statutu Gminy Pabianice – Uchwała Nr XXXIV/A/2009 

b. zmian w budŜecie Gminy Pabianice  na 2009 rok Uchwała Nr XXXIV/B/2009 

c. zmian w budŜecie Gminy Pabianice  na 2009 rok Uchwała Nr XXXIV/C/2009 

d. zmian w budŜecie Gminy Pabianice  na 2009 rok Uchwała Nr XXXIV/D/2009 

e. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego na 2009 rok 
Nr XXXIV/E/2009 

f. zmian w budŜecie Gminy Pabianice  na 2009 rok Uchwała Nr XXXIV/F/2009 

g. udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miejskiej Pabianice na 2009 rok 
Nr XXXIV/G/2009 

12. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

13. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 

14. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

15. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad. pkt. 4.  

 

Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radną: M. Lubowicką i radnego M. Muszczaka.  

Skład Komisji został zatwierdzony przez Radę Gminy w głosowaniu 13 głosami za, bez 
głosów przeciwnych i bez głosów  wstrzymujących się.  

 

Ad. pkt. 5.  

 

Przewodniczący Komisji złoŜyli informację na temat pracy między sesjami.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, Ŝe Komisja odbyła kontrolę w temacie:  

Kontrola wydatków poniesionych z budŜetu gminy na utrzymanie świetlic na terenie gminy. 

Kontrola nie została zakończona, Komisja oczekuje na ustosunkowanie się dyrektora szkoły 
w Petrykozach do wniosków zawartych przez Komisję Rewizyjną w protokole.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował, Ŝe Komisja odbyła jedno posiedzenie wspólnie z Komisją Gospodarczo-
Finansową w tematach: przyjęcia  informacji  na temat planowanych inwestycji i remontów 
w szkołach oraz o strukturach organizacyjnych szkół. W sprawach róŜnych omówiła 
materiały na najbliŜszą sesję.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju P. Kociołek poinformował, Ŝe 
Komisja, której przewodniczy odbyła między sesjami jedno posiedzenie, na którym pozyskała 
informację na temat instalacji kolektorów słonecznych, informację na temat Regulaminu 
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ustalającego budowę przyzagrodowych oczyszczalni ścieków przy współfinansowaniu 
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i mieszkańców. 

W drugiej części posiedzenia  Komisja wyjechała do hydroforni w Górce Pabianickiej celem 
dokonania oględzin stanu pod kątem poczynionych inwestycji. 

 

Ad. pkt. 6.  

 

Wójt Gminy przedłoŜył informację o pracy między sesjami w okresie od 30 kwietnia do 
25 maja 2009 r. Informacja stanowi pisemny zał. nr 4 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 7 

 

Wójt Gminy przedłoŜył informację o planowanych rozwiązaniach dotyczących reorganizacji 
szkół oraz  administracji i obsługi księgowej w szkołach. Informacja przedkłada się 
następująco:  

„W opracowanej w roku 2008 prognozie sieci szkół na terenie Gminy Pabianice w latach 
2008/2009 – 2011/2012, niepokojącym elementem stała się malejąca liczba uczniów 
w Szkole Podstawowej w Pawlikowicach. Taka sytuacja ma niekorzystny wpływ na dalsze 
funkcjonowanie szkoły, na utrzymanie której Gmina ponosi wysokie koszty.  

W związku z tym Wójt Gminy powołał Zespół do wyszukiwania wszelkich moŜliwych 
przedsięwzięć wpływających na dalsze utrzymanie Szkoły Podstawowej w Pawlikowicach. 
Zespół, po zapoznaniu się z sytuacją szkoły, zobowiązał dyrektora, radę pedagogiczną i radę 
rodziców do podjęcia działań w tym zakresie. W miesiącu maju dyrektor szkoły złoŜyła 
informację o działaniach i efektach akcji promocyjnej , mającej na celu pozyskanie uczniów 
do szkoły. 

Wyniki tych działań są obiecujące. W roku szkolnym 2009/2010 zwiększyła się liczba dzieci, 
które rozpoczną edukację przedszkolną w tej szkole. Łącznie uczęszczać będzie 98 uczniów, 
w tym do : 

• oddziału przedszkolnego (3-4 latki) - 17 dzieci 

• klasy 0                            / 5 i 6 latki/  - 12  dzieci 

• klasy I                                                 - 10 uczniów 

• klas II – VI                                          - 59 uczniów. 

Jak informuje dyrektor Dorota KałuŜna, takie działania promocyjne szkoły będą prowadzone 
w sposób ciągły, zarówno w gminie jak i w gminach ościennych. Nadal jednak będzie 
monitorowana liczebność dzieci w oddziałach przedszkolnych i szkolnych. 

Ponadto dyrektor widzi moŜliwość podnajęcia części budynku na działalność edukacyjną. 
MoŜna przeznaczyć na wynajem 4 sale lekcyjne w budynku szkoły, bądź, co byłoby 
najbardziej wskazane pomieszczenia Domu Nauczyciela. 

Wobec powyŜszego w chwili obecnej nie planuje się reorganizacji Szkoły Podstawowej 
w Pawlikowicach, a funkcjonująca sieć szkół w Gminie Pabianice pozostaje bez zmian. 
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Jak wynika z analizy struktur organizacyjnych szkół na rok szkolny 2009/2010 zwiększeniu 
ulegnie liczba oddziałów przedszkolnych i szkolnych w dwóch szkołach, tj w Gimnazjum 
w Piątkowisku i w Szkole Podstawowej w Petrykozach. 

W Gimnazjum w Piątkowisku planuje się od 1 września uruchomienie dodatkowego 
czwartego oddziału klasy pierwszej; łącznie do gimnazjum uczęszczać będzie 262 uczniów, 
tj. o 35 uczniów więcej niŜ w roku 2008/2009. Przewiduje się zwiększyć zatrudnienie o 1,7 
nauczyciela. 

W Szkole Podstawowej w Petrykozach powstanie drugi oddział przedszkolny dla dzieci 3-4-5 
– letnich. Zgłoszonych zapisów dzieci jest 35, a jeden oddział przedszkolny moŜe liczyć nie 
więcej niŜ 25 dzieci. Łączy się to ze zwiększeniem o 1,75 etatu, w tym: nauczyciel 
wychowawca (etat) i pomoc nauczyciela (0,75 etatu). 

Reorganizacja administracji i obsługi księgowej w szkołach. 

Obsługą administracyjno-finansową szkół objętych jest 100 pracowników (nauczyciele 
i obsługa) oraz 800 dzieci uczęszczających do przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjum. 

Stan obecny administracji i obsługi księgowej w placówkach oświatowych Gminy Pabianice 
przedstawia się następująco. 

L.p.  Szkoła Stanowisko 
głównego 
księgowego 
(etaty) 

Stanowisko 
pracownika adm.- 
referenta 
(etaty) 

 Pracownicy 
administracji 
ogółem 
(etaty) 

1. Gimnazjum w Piatkowisku 1 1 2 
2. ZSP w Piatkowisku   0,5 1    1,5 
3. S.P. w Petrykozach 1 1 2 
4. S.P. w Pawlikowicach   0,5 1   1,5 
5. S.P. w Bychlewie 1 1 2 
 Razem : 4 5 9 

W planowanej reorganizacji administracji i obsługi księgowej w szkołach naleŜałoby powołać 
zespół administracyjny szkół z następującymi stanowiskami do obsługi finansowo-kadrowej. 

L.p. Stanowisko  Liczba  
etatów 

1. główny księgowy 1 
2. d/s płac 1 
3. d/s zamówień publicznych, inwestycji i remontów 1 
4. d/s kadr 1 
 Razem : 4 
5. referent administr. w kaŜdej szkole 5 
 Ł ą c z n i e : 9 

W wyniku takiej reorganizacji oszczędności nie ma. Mogą się one pojawić w przypadku, gdy 
dyrektor pozostanie w szkole sam bez referenta administracyjnego.  

Ale wtedy dyrektor nie jest w stanie realizować rozporządzenia o nadzorze pedagogicznym, 
poniewaŜ  będzie dość często poza szkołą, załatwiając sprawy finansowo-kadrowe w urzędzie 
gminy.  

Nadzór dyrektora obciąŜonego obowiązkami księgowego i kadrowego nad najwaŜniejszymi 
funkcjami szkoły, czyli dydaktyczną i wychowawczą, zostanie niewątpliwie osłabiony, co 
oczywiście nie jest dobre dla dzieci i ich rodziców.  

Nie będzie teŜ moŜliwości zabezpieczenia w czasie wakacji i ferii pracy ciągłej szkoły. 
Wynika to z faktu, Ŝe dyrektor - nauczyciel zatrudniony zgodnie z ustawą - Karta Nauczyciela 
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ma prawo do dwóch miesięcy urlopu i ma obowiązek go wykorzystać w okresie przerwy 
wakacyjnej.  

W chwili obecnej szkoły obciąŜone są wieloma obowiązkami dotyczącymi obsługi dzieci pod 
względem Ŝywieniowym, zapewnienia podręczników, pomocy dydaktycznych, środków 
czystości, pomocy finansowej i innych.  

Po likwidacji stanowiska referenta w szkole nie będzie moŜliwa obsługa dzieci pod tym 
względem tak jak to ma miejsce teraz. 

Ponadto likwidując stanowiska pracy referenta i księgowego w placówkach oświatowych 
naleŜy przewidzieć odprawy dla zwalnianych pracowników.  

Doświadczenie uczy, Ŝe zespoły administracyjne rozrastają się i generują coraz wyŜsze koszty 
i okaŜe się, Ŝe po jakimś czasie znacznie przewyŜszą koszty utrzymania obecnego 
zatrudnienia w szkołach. Trudno dokonać reorganizacji w ramach szkół prowadzących do 
obniŜenia kosztów ich obsługi, pozostawiając w miarę moŜliwości samodzielność szkół. 

W związku z powyŜszym proponuję pozostawić nadal obsługę administracyjno-finansową 
w szkołach, co na pewno pozytywnie wpłynie na dalsze samodzielne funkcjonowanie szkół 
na terenie Gminy Pabianice”. 

W dyskusji głos zabrał radny Z. Stasiak – przedstawiciel powołanego przez Wójta Gminy 
Zespołu do spraw wyszukiwania moŜliwych przedsięwzięć wpływających na dalsze 
utrzymanie Szkoły Podstawowej w Pawlikowicach. Powiedział, Ŝe cieszy bardzo fakt, iŜ 
udało się pozyskać więcej dzieci do szkoły w Pawlikowcach. Zespół zastanawiał się nad tym 
jakie działania moŜe szkoła dodatkowo podjąć, które byłyby atrakcyjne i które 
przyciągnęłyby większą liczbę dzieci do tej szkoły. Szkoła podjęła większy zakres działań 
pozalekcyjnych związanych ze sportem, tańcem, nauką języka angielskiego, rozwinęła 
szeroką działalność opieki świetlicowej. Wszystko wskazywało na to, Ŝe prace szły w dobrym 
kierunku, Ŝe jest dobra oferta, tylko zbyt mały odzew z zewnątrz. 

Jednak praca dyrektora i całej rady pedagogicznej nie poszła  na marne. Jest większa liczba 
dzieci, a takŜe zorganizowany dobry dowóz dzieci z Pabianic.  

Aby szkoła ta nie była zbyt duŜym obciąŜeniem dla budŜetu gminy naleŜy podjąć działania, 
aby część niewykorzystanych pomieszczeń w szkole wynająć.  

Radny Z. Stasiak poddał pod rozwagę wniosek, aby rozwinąć na terenie gminy opiekę 
przedszkolną 9 godzinną. Wówczas rozwiąŜe się problem frekwencji dzieci w klasach 
pierwszych szkoły podstawowej.  

W kwestii rozwiązania funkcjonowania administracji w szkołach radny zwrócił uwagę na 
zastosowanie ze strony Urzędu Gminy większego nadzoru nad finansami szkół.  

Stwierdził takŜe, Ŝe jego zdaniem byłoby korzystne pozostawienie funkcjonowania 
administracji w szkołach w takim stanie jak obecnie tylko właśnie pod większym nadzorem 
ze strony Urzędu Gminy.  

Radny H. Szafrański zabierając głos wyraził, Ŝe uwaŜa funkcjonowanie obecnych struktur 
administracyjnych w szkołach za właściwe.  

Radna Z. Kasperska wyraziła poparcie do wypowiedzi przedmówców w powyŜszym temacie. 
Powiedziała, Ŝe szkoły na naszym terenie są przystosowane lokalowo do prowadzenia 
administracji. RównieŜ wnioskowała za pozostawieniem struktur administracyjnych 
w szkołach w obecnym istniejącym układzie i jak wyraziła  zorganizowania maksymalnego 
nadzoru.  
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Przewodniczący Rady R. Figiel zabierając głos wyraził, iŜ oczekiwał, Ŝe Wójt Gminy na 
dzisiejszej sesji przedłoŜy informację na temat moŜliwości wprowadzenia na terenie gminy 
przedszkola 9 – godzinnego. Zwrócił takŜe uwagę na to, aby rozwaŜyć moŜliwość 
reorganizacji dowozu dzieci do szkół. Wprowadzić korzystniejsze rozwiązanie i lepsze 
wykorzystanie taboru dowozu dzieci do szkół.  

Radny P. Kociołek równieŜ uznał za celowe pozostawienie obsługi administracyjnej 
w szkołach tylko naleŜy zastanowić się czy konieczna jest pełnoetatowość w tym zakresie.  

Inspektor d/s oświaty w Gminie Pabianice A. Roszko zabierając głos w sprawie dot. 
tworzenia przedszkoli 9 – godzinnych na naszym terenie przypomniała, Ŝe były juŜ 
podejmowane prób w tej kwestii, ale okazało się, Ŝe koszty są tak wysokie, iŜ odstąpiliśmy od 
działań w tym zakresie.  

JeŜeli chodzi o dowozy powiedziała, Ŝe być moŜe od razu przy przetargu naleŜy podjąć 
bardziej przemyślane wspólnie z dyrektorami szkół działania, jednak wszystkie uwagi są 
cenne.  

Radna Z. Kasperska zwróciła uwagę na to, Ŝe na pewno udałoby się ustalić bardziej 
racjonalne wykorzystanie taboru dowozu, ale zajęcia szkolne nie mogą odbywać się we 
wszystkich szkołach o tych samych godzinach.  

Głos zabrał dyrektor Gimnazjum w Piątkowisku M. Młynarczyk, odniósł się do tematu 
dowozu. Poinformował, Ŝe obecnie zajęcia nie rozpoczynają się we wszystkich szkołach o tej 
samej godzinie, równieŜ nie kończą się o tych samych godzinach, a to właśnie dlatego, Ŝeby 
moŜna było zgrać dowozy uczniów. Co roku uczniowie mają większą liczbę godzin 
lekcyjnych np. wychowania fizycznego, a sal w szkołach nie przybywa. KaŜdy ruch, który 
dana szkoła chce wykonać w kwestii zmiany zajęć, kaŜda następna szkoła musi 
automatycznie teŜ dokonać zmian. Inny problem związany jest z opiekunami, którzy 
zaangaŜowani są w dowozy dzieci. 

Więcej głosów dyskusji nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt. 8.  

 

Wójt Gminy przedłoŜył informację na temat organizacji wypoczynku letniego dzieci 
i młodzieŜy przez jednostki organizacyjne gminy oraz organizacje pozarządowe, która 
przedkłada się następująco:  

„Informacja na temat wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy w 2009 r. 

Wójt Gminy Pabianice ogłosił otwarty konkurs ofert na wsparcie zadania publicznego 
w zakresie wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy szkolnej w roku 2009 zgodnie z ustawą 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i wolontariacie. Do konkursu 
mogły przystąpić : organizacje pozarządowe, osoby prawne i jednostki organizacyjne 
działające na podstawie przepisów o stosunku państwa do Kościoła w RP, o stosunku państwa 
do innych kościołów i związków wyznaniowych oraz o gwarancjach wolności sumienia 
i wyznania, jeŜeli ich cele statutowe obejmują prowadzenie działalności poŜytku publicznego 
oraz jednostki organizacyjne podległe organom administracji publicznej lub przez nie 
nadzorowane. 

Przystępujący do otwartego konkursu ofert powinni spełnić kryteria stosowane przy 
dokonywaniu wyboru ofert, tj.: 
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− przedstawić najbardziej atrakcyjną ofertę programową dla dzieci i młodzieŜy z terenu 
gminy Pabianice, 

− zorganizować co najmniej 6 dniowy wypoczynek, 

− wykazać zaangaŜowanie co najmniej 25 % środków własnych w realizację zadania. 

W konkursie udział wzięło dziesięć jednostek organizacyjnych z terenu gminy, które do dnia 
16 kwietnia 2009 r. złoŜyły oferty w Urzędzie Gminy w Pabianicach, w następującej 
wysokości: 

1. Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Sprawni” Petrykozy  24.000,00 zł 

2. Uczniowski Klub Sportowy „Junior” w Piątkowisku   14.760,00 zł 

3. Gminny Ludowy Klub Sportowy „Burza” w Pawlikowicach  10.000,00 zł 

4. Ochotnicza  StraŜ PoŜarna w Kudrowicach      6.500,00 zł 

5. Stowarzyszenie Wspólnie Razem „Ziomale”    10.200,00 zł 

6. Gimnazjum w Piątkowisku      28.000,00 zł 

7. Zespół Szkolno-Przedszkolny w Piątkowisku    12.000,00 zł 

8. Szkoła Podstawowa w Bychlewie (kolonie)    12.500,00 zł 

9. Szkoła Podstawowa w Bychlewie (półkolonie)      2.600,00 zł 

          10. Stowarzyszenie Na Rzecz Rozwoju Inicjatyw Lokalnych „Victoria”   1.640,00 zł 

 

Oferty złoŜone łącznie na kwotę:                               122.200 zł                                              
na wypoczynek dla:                                 244 dzieci 

Przy rozpatrywaniu ofert Wójt dokonał oceny moŜliwości realizacji zadania przez jednostki 
organizacyjne, oceny przedstawionej kalkulacji kosztów, a takŜe uwzględnił wysokość 
środków publicznych przeznaczonych na ten cel, tj. 65.000 złotych. 

Oferta Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Inicjatyw Lokalnych „Victoria” została odrzucona 
z powodu nie spełnienia warunku wykazania przez oferenta finansowego wkładu własnego 
w wys. co najmniej 25% wartości zadania.  

Przy podziale środków zastosowano kryterium stanowiące liczbę uczestników planowanych 
wyjazdów. Przy zgłoszonych łącznie 214 uczestników, kwota na 1 dziecko wynosi 342,39 zł. 
Koszt osobodnia 1 uczestnika obozu, wycieczki zaleŜy od czasu pobytu, który regulują sami 
organizatorzy. 

Na organizacje wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy szkolnej z działu 854 Edukacyjna 
Opieka Wychowawcza, rozdział 85412 kolonie, obozy oraz inne formy wypoczynku Wójt 
przyznał określone kwoty dla poszczególnych jednostek organizacyjnych : 

1. Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Sprawni” Petrykozy     - dotacja w wys. 10.271,70 zł 

2. Uczniowski Klub Sportowy „Junior” w Piątkowisku               - dotacja w wys.    6.847,80 zł 

3. Gminny Ludowy Klub Sportowy „Burza” w Pawlikowicach  - dotacja w wys.    6.847,80 zł 

4. Ochotnicza  StraŜ PoŜarna w Kudrowicach          - dotacja w wys.    6.163,26 zł 

5. Stowarzyszenie Wspólnie Razem „Ziomale”          - dotacja w wys.    5.478,24 zł 

6. Gimnazjum w Piątkowisku            - środki  w wys. 11.983,65 zł 
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7. Zespół Szkolno-Przedszkolny w Piątkowisku          - środki  w wys.   6.847,80 zł 

8. Szkoła Podstawowa w Bychlewie (kolonie)          - środki  w wys.   8.559,75 zł 

9. Szkoła Podstawowa w Bychlewie (półkolonie)          - środki  w wys.   2.000,00 zł 

W ramach przyznanych funduszy organizatorzy zaplanowali wypoczynek i zajęcia 
rekreacyjno-sportowe rozwijające kulturę fizyczną, naukę solidarności zespołowej i integracji 
w grupie, a takŜe poznawanie regionów naszego kraju i zaznajamianie dzieci i młodzieŜy 
z kulturą i tradycją Polski. 

Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Sprawni” przy Szkole Podstawowej w Petrykozach 
zorganizuje dla 30 uczniów czternastodniową wycieczkę do Ośrodka Kolonijnego „Pod 
kominkiem” w Bieszczadach oraz Ośrodka Kolonijnego w Egerze - Węgry. Dzieci będą brały 
udział w zajęciach i grach sportowych, dyskotekach, wycieczkach turystyczno-
krajoznawczych: pieszych - do klasztoru sióstr Nazaretanek – szlak kardynała Wyszyńskiego, 
autokarowych – Sanok (skansen) – Lesko – Kamień Leski – Baligród – Cisna. W czasie 
przejazdu z Komańczy do Egeru zwiedzanie Tokaju i pobyt na basenach termalnych 
w grotach Miskolc – Tapolca 

Uczniowski Klub Sportowy „Junior” w Piątkowisku zaplanował jedenastodniowy obóz 
sportowy dla 20 członków klubu do Centralnego Ośrodka Sportu w Spale. Celem pobytu jest 
czynny wypoczynek dzieci i młodzieŜy z wykorzystaniem szerokiego zaplecza rekreacyjno – 
sportowego, rozwijanie aktywności ruchowej uczestników poprzez zróŜnicowane zajęcia 
sportowe ze szczególnym uwzględnieniem zajęć z piłki siatkowej, a takŜe rekreacja 
i turystyka w oparciu o kompleksy leśne Puszczy Pilickiej, wycieczki do Inowłodza, 
Błękitnych Źródeł oraz Skansenu Rzeki Pilicy. 

Gminny Ludowy Klub Sportowy „Burza” Pawlikowice jest organizatorem 
czternastodniowego obozu sportowo-wypoczynkowego dla 20 członków sekcji tenisa 
stołowego w Ośrodku Wypoczynkowym w Ustroniu Morskim. Celem obozu jest 
przygotowanie zawodników klubu do sezonu sportowego 2009/2010. W programie 
przewiduje się wycieczki turystyczno-krajoznawcze oraz zabawy i gry, zajęcia sportowo-
szkoleniowe. 

Ochotnicza StraŜ PoŜarna w Kudrowicach  zorganizuje obóz szkoleniowo-wypoczynkowy dla 
członków MłodzieŜowych DruŜyn PoŜarniczych jednostek OSP Gminy Pabianice (18 osób). 
Miejscem zgrupowania jest Ośrodek Kolonijno-Wypoczynkowy w Ełku. Program pobytu 
przewiduje szkolenie uczestników z zakresu wiedzy o zagroŜeniach ppoŜ., naukę 
współdziałania i współzawodnictwa w trudnych sytuacjach, udzielanie pierwszej pomocy, 
podniesienie sprawności fizycznej i integrację członków MDP. Zaplanowano równieŜ zawody 
oraz gry sportowe. 

Stowarzyszenie Wspólnie Razem „Ziomale” w Pawlikowicach przygotowało obóz letni dla 
grupy 16 uczniów Szkoły Podstawowej w Pawlikowicach, pochodzących z rodzin biednych 
i patologicznych. Miejscem pobytu jest „Wynajem pokoi Abramczyk Magdalena” we 
Władysławowie. W trakcie obozu zaplanowano: zwiedzanie Gdańska, wycieczki do 
rezerwatu nadmorskiego Lisi Jar, Jastrzębiej Góry, Jastarni i na Hel, zwiedzanie muzeum 
rybackiego, zamku Gniew. Ponadto gry i zabawy sportowo-rekreacyjne, dyskoteki i ognisko. 
Dla uczestników wyjazdu przewidziane są takŜe zajęcia psycho-edukacyjne w wymiarze 
1 godziny dziennie, mające na celu integrację dzieci w ramach grupy wyjazdowej, pomoc 
w zdobyciu umiejętności poprawnej komunikacji, wyeliminowanie agresji i jej przejawów, 
a takŜe nauczenie dzieci poprawnych form zachowania zgodnych z normami społecznymi. 
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Gimnazjum w Piątkowisku zorganizuje czternastodniowy obóz wypoczynkowo-rekreacyjny 
dla 35 uczniów. Miejscem pobytu jest Ośrodek Wypoczynkowo-Rekreacyjny we 
Władysławowie. Program obozu przewiduje poznanie turystyczno-krajobrazowych atrakcji, 
prowadzone będą zajęcia sportowo-rekreacyjne tj.: piłka noŜna dla chłopców i siatkówka dla 
dziewcząt, mecze piłki plaŜowej, a takŜe dyskoteki i ogniska. 

Zespół Szkolno - Przedszkolny w Piątkowisku jest organizatorem czternastodniowego obozu 
szkoleniowo – wypoczynkowego dla 20 uczniów w Ośrodku Szkoleniowo – 
Wypoczynkowym Soczewka k/Płocka. Dzieci będą brały udział w zajęciach i grach 
sportowych oraz wycieczkach turystyczno – krajoznawczych. 

Szkoła Podstawowa w Bychlewie (kolonie)  zaplanowała czternastodniową wycieczkę dla 25 
uczniów do Komańczy w Bieszczadach oraz Egeru na Węgrzech. W programie m.in. 
zwiedzanie Komańczy, wycieczka piesza szlakiem kardynała Wyszyńskiego, wycieczki 
autokarowe Turzański – Polańczyk – Solina. Ponadto zajęcia sportowo-rekreacyjne, dyskoteki  
i ognisko. 

Szkoła Podstawowa w Bychlewie (półkolonie) przygotowała dziewiętnastodniowe półkolonie 
dla 30 uczniów. Planowane działania: wycieczki na basen do Tuszyna, do placu zabaw 
w Pabianicach, konkursy plastyczne, zajęcia rekreacyjno – sportowe, zajęcia plastyczne, gry 
planszowe. 

Łącznie 214 dzieci i młodzieŜy szkolnej z terenu Gminy Pabianice skorzysta z róŜnych form 
wypoczynku, jak: obozy wypoczynkowo-rekreacyjne, szkoleniowe, sportowe, wycieczki 
turystyczno-krajoznawcze, kolonie oraz półkolonie. 

Wszystkie jednostki organizacyjne realizujące wypoczynek letni są zobowiązane do 
zapewnienia bezpieczeństwa dzieci i młodzieŜy w trakcie wyjazdu i pobytu w ośrodkach 
wypoczynkowych. Ośrodki, wybrane przez organizatorów wypoczynku powinny dysponować 
odpowiednią bazą noclegową, Ŝywieniową i wyposaŜeniową do uprawiania sportu i rekreacji. 

Nadzór nad uczestnikami wyjazdów w imieniu organizatorów sprawować będą posiadający 
odpowiednie uprawnienia: opiekunowie – nauczyciele, wolontariusze, kadra instruktorska 
związku OSP i klubów sportowych”. 

Inspektor d/s oświaty w Gminie Pabianice A. Roszko zwróciła się z prośbą do jednostek, 
które nie dopełniły formalności dostarczenia wszystkich wymaganych dokumentów w kwestii 
organizacji wypoczynku letniego o pilne ich dostarczenie, poniewaŜ naleŜy zakończyć proces 
podpisywania umów.  

 

Ad. pkt. 9.  

 

Inspektor d/s ochrony środowiska A. Dudziak przedłoŜył sprawozdanie realizacji planu 
gospodarki odpadami za lata 2007 - 2008.Sprawozdanie stanowi zał. nr 5 do niniejszego 
protokołu.  

W dyskusji sołtys wsi Rydzyny poruszył problem jakim jest zaśmiecanie wokół pojemników 
do segregacji śmieci ustawionych przez EKO-Region. Sołtys wnioskował o zwiększenie 
częstotliwości  opróŜniania tych pojemników przez EKO Region.  

Inspektor A. Dudziak poinformował, Ŝe ustalony jest 1 dzień w miesiącu do odbioru 
posegregowanych odpadów komunalnych, natomiast w okresie letnim dwa razy w miesiącu.  
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Wystosowane zostało juŜ pismo do EKO Regionu o zwiększenie częstotliwości opróŜniania 
pojemników, ale naleŜy mieć takŜe świadomość tego, iŜ będą zwiększone koszty opłat 
w związku z powyŜszym.  

Radny P. Kociołek poddał pod rozwagę myśl, aby porozmawiać z osobami, które zajmują się 
sprzątaniem przystanków na terenie naszej gminy i moŜe one za pewną zwiększoną opłatą 
sprzątałyby takŜe teren wokół tych pojemników (zazwyczaj pojemniki do segregacji śmieci 
ustawiane są przy przystankach autobusowych). 

 

Ad. pkt. 10 

 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt.11 

 

Komisja Uchwał i Wniosków przystąpiła do przedkładania projektów uchwał będących 
w porządku obrad sesji.  

Pierwszym przedłoŜonym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie zmian 
w Statucie Gminy Pabianice. 

Sekretarz Gminy poinformowała, Ŝe: 

w dniu 1 stycznia 2009 r. weszła w Ŝycie ustawa z dnia 21 listopada 2008 roku 
o pracownikach samorządowych (Dz. U. Nr 223,poz.1458), która uchyliła poprzednią ustawę 
z dnia 22 marca 1990 r.  
W związku z powyŜszym naleŜy wprowadzić zmiany w Statucie Gminy, a mianowicie: 
- skreślić §19 Statutu który brzmi:  

„Na podstawie upowaŜnienia Rady, udzielonego w formie odrębnej uchwały, Przewodniczący 
Rady wykonuje wszelkie czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Wójta, 
z wyjątkiem ustalenia wysokości wynagrodzenia.”, poniewaŜ obecnie ustawa reguluje to 
inaczej, a mianowicie :  

„ Art. 8. 1. Pracodawcą wójta jest urząd gminy. 

2. Czynności z zakresu prawa pracy wobec wójta (burmistrza, prezydenta miasta), związane 
z nawiązaniem i rozwiązaniem stosunku pracy, wykonuje przewodniczący rady gminy, 
a pozostałe czynności - wyznaczona przez wójta (burmistrza, prezydenta miasta) osoba 
zastępująca lub sekretarz gminy, z tym Ŝe wynagrodzenie wójta ustala rada gminy, w drodze 
uchwały.”  

Ponadto obecnie obowiązująca ustawa w pełni reguluje sprawy pracowników samorządowych 
i zapisy w Statucie Gminy w §§ 99 – 102 są nieaktualne. 

W obradach sesji od realizacji punktu 11 uczestniczyło 12 radnych.  

Uchwała Nr XXXIV/238/2009 została podjęta w głosowaniu 12 głosami za, bez głosów 
przeciwnych i bez głosów  wstrzymujących się i stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Uchwała Nr XXXIV/239/2009 w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2009 została 
podjęta  w głosowaniu 12 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 
i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
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Po przedłoŜeniu projektu uchwały Nr XXXIV/C/2009 w sprawie zmian w budŜecie gminy 
Przewodniczący  Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju P. Kociołek przedłoŜył wniosek 
z posiedzenia Komisji do powyŜszego projektu uchwały:  

„ Komisja Ochrony Środowiska i Rozwoju analizując projekt uchwały Nr XXXIV/C/2009 
w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na rok 2009 wnioskuje o wykreślenie 
z projektu uchwały w § 1 pkt. 2 lit. a ppkt. 2 i 3 dot. utwardzenia emulsją bitumiczną 
nawierzchni drogi w Piątkowisku  ulica Stalowa – 22.000 zł i utwardzenia destruktem drogi 
nr 108278 E w Hermanowie II na odcinku od skrzyŜowania z drogą asfaltową   

Kwota 66 000 zł. poniewaŜ  w/w inwestycje nie były zapisane w planie wieloletnim”.  

Radna H. Jaros powiedziała, ze do planu wprowadzane są nowe inwestycje, a nie są 
realizowane te, które juŜ są w planie inwestycyjnym np. oświetlenie w Pawlikowicach II. 

Radna Z. Kasperka powiedziała, Ŝe nie podejmuje się realizacji inwestycji z planu 
inwestycyjnego takiej jak oświetlenie do Domu Dziecka w Porszewicach.  

Poruszyła takŜe sprawę oświetlenia ulicznego w całej gminie. Powiedziała, ze niektóre drogi 
są oświetlone bardzo intensywnie, a niektóre oszczędnie, tu za przykład podała drogę 
Świątniki, Porszewice, gdzie droga oświetlona jest bardzo oszczędnie,  a jest tam  bardzo 
duŜy ruch,  sugerowała, aby ujednolić oświetlenie na całym terenie gminy i  np. oświetlać co 
drugi punkt świetlny.  

Radna Z. Kasperska wyraziła takŜe, Ŝe nie jest zadowolona z odpowiedzi na interpelację 
zgłoszoną na poprzedniej sesji.  

W-ce wójt gminy E. Adamczyk odnosząc się do wypowiedzi radnej H. Jaros w sprawie 
oświetlenia powiedział, Ŝe oświetlenie uliczne kosztuje gminę Pabianice kwotę ponad 400 tys. 
zł. Rada musiała zwiększyć wydatki na ten cel jeszcze o kwotę 70 tys. zł.  

Będziemy w niedługim czasie ponosić koszty związane z oświetleniem przy nowo powstałych 
trasach S-8 i S-14. i powinniśmy być rozwaŜni podejmując decyzje kolejne w tym zakresie.  

Ponadto przy drodze w Pawlikowicach rosną drzewa, wymagana jest opinia konserwatora 
przyrody i jeŜeli ta nie będzie pozytywna nie będziemy mogli wykonać oświetlenia. 

JeŜeli natomiast chodzi o wypowiedź radnej Z. Kasperskiej w sprawie interpelacji 
z poprzedniej sesji dot. drogi w Porszewicach w-ce wójt poinformował, Ŝe w tej chwili jest 
wykonywany kosztorys na tę drogę i po jego wykonaniu nawierzchnia drogi zostanie wylana 
asfaltem, ale na pewno rozwiązanie to nie rozwiąŜe problemów mieszkańców mieszkających 
tam, poniewaŜ samochody duŜe dostawcze, które będą chciały dojechać do firmy GREEK 
w dalszym ciągu będą przejeŜdŜały blisko budynku, poniewaŜ tam jest bardzo ostry zakręt. 
AŜeby poprawić stan naleŜałoby wybudować nową drogę. Dokonać wycięcia drzewa, 
wystąpić do Starostwa Powiatowego o zezwolenie, zabezpieczyć środki w budŜecie na ten cel 
w przyszłym roku, problemem jest takŜe szambo usytuowane w pasie drogi. 

Więcej głosów dyskusji na projektem uchwały nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady poddał do głosowania wniosek zgłoszony przez Przewodniczącego 
Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju o wykreślenie z projektu uchwały w § 1 pkt. 2 lit. a 
ppkt. 2 i 3 dot. utwardzenia emulsją bitumiczną nawierzchni drogi w Piątkowisku ulica 
Stalowa – 22.000 zł i utwardzenia destruktem drogi nr 108278 E w Hermanowie II na 
odcinku od skrzyŜowania z drogą asfaltową .  

Przewodniczący głosowanie przeprowadził nad kaŜdym punktem oddzielnie. 
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Za o wykreśleniem  z projektu uchwały w § 1 pkt. 2 lit. a ppkt. 2 dot. utwardzenia emulsją 
bitumiczną nawierzchni drogi w Piątkowisku  ulica Stalowa – 22.000 rada opowiedziała się 
w głosowaniu 4 głosami, przy 7 głosach przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.  

Wniosek upadł.  

Za  wykreśleniem  z projektu uchwały w § 1 pkt. 2 lit. a ppkt. 3 dot.  utwardzenia destruktem 
drogi nr 108278 E w Hermanowie II na odcinku od skrzyŜowania z drogą asfaltową 
opowiedziało się 4 radnych, przy 7 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr XXXIV/240/2009 w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na rok 2009 
została podjęta w głosowaniu 7 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym się i wraz z załącznikami stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Uchwała Nr XXXIV/241/2009 w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2009 rok 
została podjęta w głosowaniu 8 głosami za, przy 4  głosach  przeciwnych i stanowi pisemny 
zał. nr 9 do protokołu.  

Przewodniczący Rady R. Figiel zwrócił uwagę na to, aby Wójt Gminy zawierając 
porozumienie ze Starostwem Powiatowym w Pabianicach w sprawie realizacji inwestycji 
remont drogi w Janowicach zawarł klauzulę, Ŝe koszt realizacji inwestycji nie przekroczy 
50%  udziału kosztów  gminy  całej inwestycji. 

Ta sama uwaga dotyczy zapisu w  uchwale   Nr XXXIV/240/2009 w § 1 pkt. 2 ppkt. b/ 
dz.801 oświata i wychowanie dotacje celowe przekazane gminie na zadania bieŜące / na 
dziecko z terenu gminy Pabianice uczęszczające do niepublicznego przedszkola  

znajdującego się w gminie Ksawerów /, aŜeby Wójt nie przekazywał większej kwoty niŜ na 
kaŜde inne dziecko, uczęszczające z terenu gminy Pabianice do przedszkoli w mieście 
Pabianice. 

Uchwała Nr XXXIV/242/2009 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
pabianickiego została podjęta w głosowaniu 11 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym się 
i stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Po przedłoŜeniu projektu uchwały Nr XXXIV/F/2009 w sprawie zmian w budŜecie gminy 
Pabianice na 2009 rok Przewodniczący Rady R. Figiel zwrócił się do Wójta Gminy 
z pytaniem na jakim etapie realizacji znajduje się porozumienie zawarte z miastem Pabianice 
w sprawie funkcjonowania słuŜby zdrowia na naszym terenie. 

Wójt poinformował, ze Prezydent Miasta Pabianic przesłał nam projekt porozumienia, 
w którym wykazany jest wynik ujemny powstały na skutek funkcjonowania ośrodków 
zdrowia w Pawlikowicach i Petrykozach za rok 2008 i część roku 2009.  

Przewodniczący równieŜ wniósł uwagę, aby Wójt Gminy nie przekazywał wcześniej środków 
finansowych, dopiero po podpisaniu porozumienia z miastem w powyŜszej sprawie.  

Uchwała Nr XXXIV/243/2009 w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na rok 2009 
została podjęta w głosowaniu 11 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się i stanowi zał. 
nr 11 do protokołu.  

Uchwała Nr XXXIV/244/2009 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miejskiej 
Pabianice została podjęta w głosowaniu 11 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się 
i stanowi zał. nr 12 do protokołu.  
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Ad. pkt. 12 

 

Wójt Gminy H. Gajda udzieli odpowiedzi na wnioski z poprzednich  sesji.  

Wójt poinformował: 

− zostały zamówione tabliczki z numerami posesji, które będą  ustawione w Piątkowisku 
na skrzyŜowaniu (kaplica – Ŝabieniec) w kierunku Wymysłowa Francuskiego,  

− załatane zostaną wyrwy w jezdni w Szynkielewie II i Gorzewie,  

− uzupełniono destruktem ubytki na skrzyŜowaniu w Pawlikowicach I, 

− wycięto gałęzie zasłaniające widoczność na drodze Bychlew – Jadwinin.  

 

Ad. pkt. 13 

 

W wolnych wnioskach i sprawach róŜnych Przewodniczący Rady R. Figiel zapoznał Radę 
Gminy z pismem Prezydenta Miasta Pabianice z dnia 12.05.2009 r. znak KPM.I-0716/1/09 
w sprawie wydania opinii do projektu uchwały o likwidacji Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej z siedzibą w Pabianicach. W miejsce zlikwidowanego zakładu 
powstanie zakład leczniczy o nazwie „ Pabianickie Centrum Medyczne” Sp.z o.o z siedzibą 
w Pabianicach. 

Pismo w powyŜszej sprawie i projekt uchwały Rady Miejskiej w Pabianicach stanowią zał. 
nr 13 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do Rady Gminy o upowaŜnienie jego osoby i osoby Wójta 
Gminy do wystosowania pisma w którego  treści zapisane zostanie, iŜ nie wnosimy zastrzeŜeń 
do likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pabianicach.  

Wójt Gminy zabierając głos powiedział, Ŝe jego zdaniem nie powinniśmy wnosić zastrzeŜeń 
do działań miasta Pabianic w powyŜszym, poniewaŜ mieszkańcy Gminy Pabianice równieŜ 
korzystają z usług tego szpitala, podjęcie próby ratowania jego istnienia nie powinno budzić 
naszych zastrzeŜeń. 

Radny P. Kociołek wypowiadając się wyraził swoje odczucie do powyŜszego.  

Powiedział, Ŝe jego zdaniem zadłuŜenie szpitala pabianickiego wynikało z działań 
poszczególnych dyrektorów tego szpitala.  

Obecne działanie jego zdaniem teŜ nie przyniesie efektów, uwaŜa, Ŝe środki finansowe, które 
będzie otrzymywał szpital będą pomniejszone o zyski jakie powstała spółka wygeneruje.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do Komisji Uchwał i Wniosków o zapisanie jego 
wypowiedzi w kwestii upowaŜnienia  Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy do 
wystosowania pisma w którego treści zapisane zostanie, iŜ nie wnosimy zastrzeŜeń do 
likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pabianicach.  

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe otrzymaliśmy takŜe pismo od dyrektora 
szpitala SP. ZOZ w Pabianicach z dnia 19.05.2009 r. znak SP ZOZ DN. 0712/89/09 
w sprawie dot. udzielenia pomocy finansowej na działalność szpitala. Kserokopia pisma 
w powyŜszej sprawie stanowi zał. nr 14 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Rady skierował pismo pod obrady najbliŜszych posiedzeń Komisji Rady 
Gminy Pabianice w miesiącu czerwcu.  

Radna H. Jaros wystąpiła z prośbą o interwencję do Starostwa Powiatowego w sprawie 
naprawy drogi w Pawlikowicach II (wjazd z drogi wojewódzkiej) i załatanie wyrw na 
skrzyŜowaniu drogi w Pawlikowicach.  

Wójt Gminy H. Gajda poinformował Radę Gminy, Ŝe od 1 czerwca br. zostanie podpisana 
umowa o pracę z wyłonionym w drodze konkursu  Kierownikiem Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach p. Jackiem Plucińskim. 
Na sesji w miesiącu czerwcu osoba ta zostanie przedstawiona Radzie Gminy.  

Sołtys wsi Świątniki M. Kowal w imieniu mieszkańców wsi Świątniki i Porszewice zwróciła 
się z prośbą o zmianę trasy przejazdu busa linii 3 „Tramwaje Podmiejskie” na trasie 
Konstantynów – Pabianice i uruchomienie kilku kursów w niedziele. Pismo w PowyŜszej 
sprawie złoŜyła na ręce Wójta Gminy.  

Sołtys wsi Szynkielew wyraziła sprzeciw do zmiany trasy busa na trasie Konstantynów – 
Pabianice, poniewaŜ bus nie przejeŜdŜałby wówczas  przez miejscowości Szynkielew.  

Sołtys wsi Wola śytowska R. Wojda zgłosił wniosek o złoŜenie reklamacji w sprawie drogi 
Wola śytowska - Konin. Niedawno wykonana nawierzchnia drogi uległa bardzo szybko 
niszczeniu.  

Sołtys wsi Terenin A. Baran zgłosił sprawę dotyczącą usunięcia z pasa drogowego 
powalonego drzewa, które stwarza ogromne zagroŜenie dla bezpieczeństwa.  

Sołtys wsi Rydzyny M. Nowak wnioskował o naprawę nawierzchni drogi powiatowej 
w Rydzynach w kierunku Pabianic, a takŜe naprawę zarywającego się mostka przy posesji 
p. Bilariusza. 

Sołtys wsi Piątkowisko A. Szczesik wnioskował o uzupełnienie znaków drogowych na 
osiedlu w Piątkowisku, a takŜe załatanie dziur na drodze w kierunku Janowic. Dziury na tej 
drodze były juŜ łatane przez powiat, ale praca nie została wykonana dobrze, nie wszystkie 
ubytki zostały załatane.  

Wójt Gminy zabierając głos w sprawie wniosku zgłoszonego przez sołtys wsi Świątniki dot. 
zmiany trasy busów przypomniał, Ŝe będzie wykonywana droga Piątkowisko-Górka 
Pabianicka- Świątniki i podjęcie jakichkolwiek działań obecnie jest niecelowe.  

Sołtys M. Kowal poprosiła, aby do tematu powrócić w czasie, kiedy droga zostanie juŜ 
wybudowana, ale podjąć działania w kwestii uruchomienia kursów w niedziele.  

 

Ad. pkt. 14.  

 

Komisja Uchwał i wniosków przedłoŜyła Radzie Gminy wniosek zapisany do protokołu 
Komisji Uchwał i Wniosków dot. upowaŜnienia Przewodniczącego Rady oraz  Wójta Gminy 
do wydania opinii do projektu uchwały o likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej z siedzibą w Pabianicach o  treści ,,iŜ nie wnosimy zastrzeŜeń do 
likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pabianicach.  

Za wnioskiem Rada opowiedziała się w głosowaniu 9 głosami za, przy 3 głosach 
przeciwnych.  
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Protokół Komisji Uchwał i Wniosków z XXXIV sesji Rady Gminy został przyjęty przez Radę 
w glosowaniu 12 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się i stanowi zał. nr 15 do 
niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt. 15. 

 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXIV sesji Rady Gminy.  

 

 

 

       Obradom sesji przewodniczył: 

       Przewodniczący Rady Gminy  

         

Roman Figiel  

 

Protokołowała;  

 

Urszula Czerwonka  


